

何鴻燊天象廳退票安排

香港太空館因香港天文台於 2018 年 9 月 16 日發出十號熱帶氣旋警告信號而閉館。持有以下電影而未使用門票的觀眾，可由 **2018 年 9 月 17 日起至 2018 年 9 月 30 日**（星期二除外）憑門票到太空館票房辦理退票手續。（完整門票連票根才可退款。）

2018 年 9 月 16 日上午 11 時 10 分 <小行星大任務>

2018 年 9 月 16 日下午 12 時 20 分 <宇宙中的生命>

2018 年 9 月 16 日下午 1 時 30 分 <美國國家公園>

2018 年 9 月 16 日下午 2 時 40 分 <小行星大任務>

2018 年 9 月 16 日下午 3 時 50 分 <宇宙中的生命>

2018 年 9 月 16 日下午 5 時 <美國國家公園>

2018 年 9 月 16 日下午 6 時 10 分 <小行星大任務>

2018 年 9 月 16 日下午 7 時 20 分 <宇宙中的生命>

2018 年 9 月 16 日下午 8 時 30 分 <美國國家公園>

香港太空館

Refund Arrangement for Stanley Ho Space Theatre

Due to issuing of Tropical Cyclone Warning Signal No. 10 by the Hong Kong Observatory on 16 September 2018, Hong Kong Space Museum was closed. **Holders of UNUSED tickets of the following screenings may approach the Hong Kong Space Museum Box Office for refund from 17 September 2018 to 30 September 2018 (excluding Tuesdays). (Only tickets with stubs are refundable).**

“Asteroid: Mission Extreme 3D” at 11:10am on 16 September 2018

“In Search of Cosmic Life” at 12:20pm on 16 September 2018

“National Parks Adventure” at 1:30pm on 16 September 2018

“Asteroid: Mission Extreme 3D” at 2:40pm on 16 September 2018

“In Search of Cosmic Life” at 3:50pm on 16 September 2018

“National Parks Adventure” at 5:00pm on 16 September 2018

“Asteroid: Mission Extreme 3D” at 6:10pm on 16 September 2018

“In Search of Cosmic Life” at 7:20pm on 16 September 2018

“National Parks Adventure” at 8:30pm on 16 September 2018

Hong Kong Space Museum